

มหาวิทยาลัยอัสสัมชัญ ASSUMPTION UNIVERSITY

Statement on the Enhanced Authentication Review Process by the China Ministry of **Education's Chinese Service Center for Scholarly Exchange**

Dear Students,

Our university has noted that the China Ministry of Education's Chinese Service Center for Scholarly Exchange (CSCSE) issued the "Notice on Strengthening the Authentication Review of Certain Foreign Institutions' Degrees and Diplomas (VI)" on November 6, 2024, which includes the review of our doctoral programs. We would like to make the following statement regarding this notice for all students:

1. Statement on the Educational Standards of Assumption University of Thailand

First and foremost, Assumption University of Thailand solemnly declares that since its establishment, the university has consistently adhered to Thailand's higher education regulations and international educational standards, striving to provide high-quality educational services to each student. All of our educational programs undergo rigorous approval processes, teaching practices are standardized, and our academic achievements are widely recognized.

2. Statement on the Enhanced Authentication Review

Over the years, our Chinese graduates with master's and doctoral degrees have successfully undergone CSCSE's certification processes. For example, the most recent cohort of graduates submitted their certification applications in August of this year, and several students successfully obtained certification by September.

Regarding the CSCSE's recent notice on enhanced review, it is important to clarify that this does not imply that the degrees you have earned are unrecognized. The "enhanced review" mentioned in the notice is actually an extension of CSCSE's standard review period, anticipated to last no less than 60 working days, aimed at ensuring the authenticity and validity of degrees with greater scrutiny.

3. Our University's Support Measures for CSCSE Certification

To support Chinese graduates holding master's and doctoral degrees in completing their degree certification, our university will establish a dedicated certification support service. This service will provide comprehensive assistance throughout the certification process, including helping graduates prepare and verify all required materials to ensure that documents submitted to CSCSE are complete and compliant with regulations.

Meanwhile, our university will continue to strengthen communication with CSCSE to ensure the certification process for Chinese graduates proceeds smoothly and efficiently, offering as much support as possible to our students.

Thank you for your understanding and support.







关于中国教育部留学服务中心加强认证审查程序的声明

亲爱的同学们:

我校了解到,中国教育部留学服务中心于2024年11月6日发布了《关于对部分国外院校学历学位认证加强认证审查的公告(六)》,其中涉及到我校博士学位项目的认证审查。针对该公告特此向各位同学做以下声明。

一、泰国易三仓大学教学规范性声明

首先,我校郑重声明,泰国易三仓大学自成立以来,一直严格遵守泰国高等教育法规和 国际教育标准,致力于为每一位学生提供高质量的教育服务。我校的教育项目均经过严格审 批,教学过程规范,学术成果得到广泛认可。

二、关于"加强认证审查"的声明

长期以来,我校中国籍硕士、博士毕业生在中留服的认证过程中一直非常顺利。以最近一批硕博毕业生为例,数名毕业生在今年8月提交了认证申请材料,并已于9月成功获得认证。

针对中留服最新发布的加强认证审查公告,我校明确一点:这并不意味着同学们所获得的学位不被认证。公告中提到的"加强审查"实际上是中留服为了确保认证质量,对认证审核周期进行延长,预计不少于60个工作日。该程序旨在更细致地审核和确认学位的真实性和有效性。

三、我校对中留服认证的支持措施

为确保我校中国籍硕士及博士学位获得者能够顺利完成学历认证,我校将开设专门的认证咨询服务。该服务将全程为毕业生提供必要的支持,包括协助准备和审核所有认证所需的材料,确保提交给教育部留学服务中心的文件完整且符合规定。

同时,我校将持续与中国教育部留学服务中心加强沟通,确保中国籍毕业生的认证工作能够顺利、高效地进行,尽可能地为同学们提供帮助。

